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Tid och plats:  10 april 2024 kl 08.30-12.00 Grupprum 1, hus 16 
 
Ärende: Politiskt råd för vårdval  
 
Beslutande ledamöter: Jakob Eiserman (s) ordförande 

Margareta Mahmoud Persson (kd) 
Peter Bodemyr (v)  
Robert Hamberg (m) 

 
Övriga närvarande: Lena Weinstock Svedh, tf beställarchef 

Lotta Hagberg, beställare  
Christin Jonsson, controller 
Anna Hallenberg, bedömningstandläkare 
Anita Ternvall, handläggare tandvård 
 

 Ärende Anteckning 
1 Mötet öppnas 

Justerare utses 
Ordförande Jakob Eiserman öppnar mötet. 
Robert Hamberg utses som justerare  
 

2 Genomgång av föregående 
minnesanteckningar  

Lämnades till handlingarna  

3 IT bilaga hälsoval  Gick igenom IT-bilagan med förslag till ändringar inför 
2025. Niclas Boström från IT-enheten deltog för att svara på 
frågor. 
Allmän diskussion om krav och rättigheter kopplat till 
beställningen av IT.  
 
Förslag till IT-bilaga inför 2025 finns i teams och tas upp för 
beslut vid nästa möte. 

4 Reflektion leverantörsträff 
hälsoval 
 

Robert Hamberg, Peter Bodemyr och Ted Länsberg deltog.  
Frågor som diskuterades rörde i första hand krav på 
kompetens, jour/beredskap och tillgänglighet. 
Robert föreslog ett möte mellan vårdvalsrådet och presidiet 
för Hälso- och sjukvårdsnämnden avseende dialog kring 
egenregins uppdrag. 
 

5 Hälsoval 
-Filialansökan 
-Fast prislista 
- Inkomna synpunkter från 
”kravställare” 
- Övrigt 
 
 

Diskussion om formulering och krav för filial. Majoriteten 
ser gärna nån skrivning kring överetablering. Gruppen 
enades om ett tillägg i meningen; ”Ytterligare skäl till att 
öppna filial kan vara att öka tillgängligheten på 
landsbygden”, till att gälla för fast boende. Förslag och 
beslut på formulering tas vid nästa möte. 
  
Förslag finns för fast prislista gällande besök som sker vid 
annan hälsocentral än där man är listad. Se bilaga i teams 
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Listningsstopp huruvida de ska gälla för den regiondrivna 
verksamheten diskuterades. Det föreslogs att ansökan för 
listningsstopp ska vara undertecknad av divisionschef eller 
motsvarande. 
 
Inget ändrat krav på telefontillgänglighet föreslås inför 2025 
då resultaten i mätningen börjar förbättras. Uppföljning 
sker i form av samtal och handlingsplaner. 
Robert lyfte i sammanhanget de olika kontaktvägar som 
numera finns till vården som både hälsocentraler och 
regionen behöver bli bättre på att informera befolkningen 
om.  
 

6 Rapport uppföljning Nära 
vård 
 

Kort redovisning av vad primärvården använt de 24 mkr 
som fördelades från den statliga satsningen för 
omställningen till nära vård. Se PP bilder i teams 
 

7 Reflektion leverantörtsträff 
tandvård  
 

Peter Bodemyr och Jörgen Larsson deltog. Sammanställning 
se PP bilder i teams. 

8 Status automatisk 
utbetalning tandvård 

Möte har hållits med Folktandvården där olika felkällor har 
diskuterats som är på väg att lösas.  
 

9 Övriga frågor 
 

- 
 

10 Nästa möte Nästa möte 6/5 kl 08.30-12 via teams 
 

 
Anteckning gjord av Lena Weinstock Svedh 
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